



深水埗浸信會幼稚園  
Sham Shui Po Baptist Church Kindergarten

學校註冊編號：31740

**2021-2022 學校資訊列表**

1. 本校總容額:

Room 1	Room 2	Room 3	Room 4	Room 5	Room 6	Room 7
全日班	全日班	全日班	全日班	全日班	全日班	全日班
20 名	16 名	16 名	20 名	20 名	16 名	15 名
半日班	半日班	半日班	半日班	半日班	半日班	半日班
9 名	13 名	13 名	9 名	9 名	13 名	30 名

2. 2021-2022 預計收錄人數:

本校共有 7 個註冊課室，師生比例為 1 名老師照顧不多於 11 名學生。

Room 1	Room 2	Room 3	Room 4	Room 5	Room 6	Room 7
低信	高望	高愛	幼信	幼望	低望	高信
全日班	全日班	全日班	全日班	全日班	全日班	全日班
20 名	16 名	16 名	20 名	20 名	16 名	15 名
半日班	半日班	半日班	半日班	半日班	半日班	半日班
9 名	13 名	13 名	9 名	9 名	13 名	15 名

3. 2021-2022 學費及期數:

	半日班	全日班
每名學童每月學費 (共 11 期)	/	\$ 1034
全日班每月膳食費(共 11 期)	/	\$ 552



深水埗浸信會幼稚園  
Sham Shui Po Baptist Church Kindergarten

學校註冊編號：31740

4. 本校已成功申辦「免費優質幼稚園教育計劃」。
5. 本校核准報名費\$40; 半日班註冊費\$970; 全日班註冊費\$1,570。
6. 本校 2021-2022 學年書簿雜費約為\$3000/學期，全年分上、下學期繳交。
7. 本校總面積約 5000 平方尺，設有遊戲場、沙水池、大禮堂、圖書廊、活動室、創作天地、家長活動室、教師學生資源室、圖書館、空中花園等設施。
8. 本校會考慮優先取錄有傷殘需要家長、雙職家長、有特殊需要之家庭申請者入讀全日班。
9. 本校會考慮優先取錄兄姊為本校學生、校友子女、校董子女、本會會友子女、本會同工子女及教職員子女。
10. 所有遞交了申請入學文件之申請者均會獲校方通知安排面見。
11. 本校全年接受申請者遞交入學申請表。
12. 如家長於入學註冊後選擇放棄本校之學位，請盡快以書面方式通知本校放棄其學位。本校收到通知信後，會於兩星期內通知家長帶同「註冊證簽收收據」到本校取回「註冊證」，而所有已交本校之註冊費用將不會退還予家長，敬請留意!
13. 若不獲取錄的學生會被列為「後補生」，如有學額空缺，或有其他取錄生放棄學位，本校將盡快聯絡「後補生」到校辦理註冊入學手續。



深水埗浸信會幼稚園  
Sham Shui Po Baptist Church Kindergarten

學校註冊編號：31740

**2021-2022 School Information**

1. Total Capacity:

Room 1	Room 2	Room 3	Room 4	Room 5	Room 6	Room 7	Total
Whole day class 20 children	Whole day class 16 children	Whole day class 16 children	Whole day class 20 children	Whole day class 20 children	Whole day class 16 children	Whole day class 15 child	108 children
Half day class 9 children	Half day class 13 children	Half day class 13 children	Half day class 9 children	Half day class 9 children	Half day class 13 children	Half day class 30 children	96 children

2. 2020-2021 Estimated number of children included:

The school has a total of 7 registered classrooms, teacher-student ratio of 1 teacher to take care of not more than 11 students.

Room 1	Room 2	Room 3	Room 4	Room 5	Room 6	Room 7
K2A	K3B	K3C	K1A	K1B	K2B	K3A
Whole day class 20 children	Whole day class 16 children	Whole day class 16 children	Whole day class 20 children	Whole day class 20 children	Whole day class 16 children	Whole day class 15 child
Half day class 9 children	Half day class 13 children	Half day class 13 children	Half day class 9 children	Half day class 9 children	Half day class 13 children	Half day class 15 children

3. 2021-2022 Annual school fees and periods:

	Half day class	Whole day class
Estimated monthly school fee (11 months)	/	\$ 1034
Whole day class meal fee	/	\$ 552

4. We joined the Free Quality Kindergarten Education.

5. The application fee is \$ 40 ; the registration fee is \$ 970 for half day class; \$ 1,570 for whole day class.



深水埗浸信會幼稚園  
Sham Shui Po Baptist Church Kindergarten

學校註冊編號：31740

6. Books fee for the 2021-2022 is about \$ 3,000 per semester, parents need to pay for two semesters per year.
7. The total area of school is about 5,000 square feet, with a playground, sand pool, auditorium, library, activity room, creative world, online parents and student resources.
8. Priority of the whole day class will be given to children with disabilities who need parents or special needs.
9. The school will consider giving priority to our school student's younger brothers and sisters, alumni's children, school board member's children, Sham Shui Po Baptist Church member's children, Sham Shui Po Baptist Church staff's children and our school staff's children.
10. All applicants who have submitted the application documents will be notified by the school for interview.
11. Applicants can submit the application form for admission throughout the year.
12. If you choose to give up your seat after enrollment, please inform the school in writing as soon as possible. After receiving the letter of advice, the school will notify the parents to bring back the "Registration Certificate for Kindergarten Admission" with the "Registration Certificate receipt " within two weeks. All the registration fees paid to the school will not be refunded to the parents.
13. If the student is not accepted, it is classified as a "Waiting List Applicant". If there are some students who have waived their registration, we will contact the "Waiting List Applicant" for admission registration as soon as possible.